

A few words from the holder of the European Chair

We think and act beyond national borders in order to take informed decisions in a changing Europe and in a globalised world. We realised very early on that we had to adopt a European approach, which must never be confined to our own region. Since the creation of our first Jean Monnet European Chair in 2002, we have made the European idea fundamental point to our academic strategy.

Our Jean Monnet Chair "Europe Citoyenne" now makes this orientation widely visible and brings together Europe-focused activities within a project that brings together academia and active civil society. The interdisciplinary results developed will help to make European objectives stable and dynamic for the future. We are thinking economically, legally and politically together, combining activities and solutions with each other and sharpening the vision of the society of our region, the North Aegean Sea, and especially the vision of the next generation of citizens, pupils and students today, for the European perspective.

The CitiEuro Chair offers an intrinsically European education that goes beyond the traditional academic framework of national higher education.

Our students and colleagues form a small internationalised community during an intensive academic period, supported by an international academic team, experiencing the challenges of diversity and unity.

Through higher education, the CitiEuro Chair invites young citizens to become more "European". By training students from all EU Member States and beyond, CitiEuro is in fact training multipliers who will carry a faithful and fair image of European integration into their future professional and personal lives.

Our programmes bring together EU and national policy makers with young people, encouraging dialogue between them and European decision makers.

Our main objective is to make European citizenship the basis of a democratic Union.

Le mot du Titulaire de la Chaire

Nous pensons et agissons au-delà des frontières nationales afin de prendre des décisions éclairées dans une Europe en mutation et dans un monde globalisé. Nous avons compris très tôt qu'il faut adopter une orientation européanisée, qui, en aucun, ne doit être limitée dans notre propre espace. Depuis l'apparition de notre première Chaire européenne Jean Monnet, en 2002, nous avons fait de l'idée européenne le point central de notre stratégie académique.

Notre Chaire Jean Monnet L'Europe citoyenne rend désormais cette orientation largement visible et regroupe les activités centrées sur l'Europe au sein d'un plan qui regroupe le monde académique et la société civile active. Les résultats interdisciplinaires développés contribuent à rendre les objectifs européens stables et dynamiques pour l'avenir. Nous pensons l'économie, le droit et la politique ensemble, nous combinons les activités et les solutions les unes avec les autres et nous aiguïsons la vision de la société de notre région, de la Mer Egée du Nord, et surtout la vision de la prochaine génération des citoyens, élèves et étudiant.e.s aujourd'hui, pour la perspective européenne.

CitiEuro offre une éducation intrinsèquement européenne qui dépasse le cadre académique classique de l'enseignement supérieur national. Ses étudiants et ses collaborateurs forment une petite communauté internationalisée itinérante au cours d'une période académique intensive, accompagnés par un corps professoral international, faisant ainsi l'expérience des défis de la diversité et de l'unité.

Grâce à l'enseignement supérieur, CitiEuro investit au renforcement de l'« européanité » des jeunes citoyens. En formant des étudiants de tous les États membres de l'UE et au-delà, CitiEuro forme des multiplicateurs qui véhiculeront dans leur futur contexte professionnel et personnel une image précise et juste de l'intégration européenne.

Nos projets mettent en relation les décideurs politiques de l'UE, nationaux et les étudiants, favorisant ainsi le dialogue entre les jeunes citoyens et les décideurs européens.

Notre objectif principal est surtout de rendre la citoyenneté européenne comme la base d'une Union démocratique.

Δυο λόγια από τον Κάτοχο της Έδρας

Σκεφτόμαστε και δρούμε πέρα από τα εθνικά σύνορα, προκειμένου να λαμβάνουμε τεκμηριωμένες αποφάσεις σε μια Ευρώπη που αλλάζει και σε έναν παγκοσμιοποιημένο κόσμο. Συνειδητοποιήσαμε από πολύ νωρίς ότι έπρεπε να υιοθετήσουμε μια ευρωπαϊκή προσέγγιση, η οποία δεν πρέπει ποτέ να περιορίζεται στη δική μας περιοχή. Από τη δημιουργία της πρώτης μας ευρωπαϊκής έδρας Jean Monnet το 2002, έχουμε καταστήσει την ευρωπαϊκή ιδέα κεντρικό σημείο της ακαδημαϊκής μας στρατηγικής.

Η έδρα μας Jean Monnet Ευρώπη Πολίτις καθιστά τώρα αυτόν τον προσανατολισμό ευρέως ορατό και συγκεντρώνει δραστηριότητες με επίκεντρο την Ευρώπη στο πλαίσιο ενός σχεδίου που φέρνει κοντά τον ακαδημαϊκό κόσμο και την ενεργό κοινωνία των πολιτών. Τα διεπιστημονικά αποτελέσματα που αναπτύσσονται θα συμβάλουν στο να καταστούν οι ευρωπαϊκοί στόχοι σταθεροί και δυναμικοί για το μέλλον. Σκεφτόμαστε οικονομικά, νομικά και πολιτικά μαζί, συνδυάζουμε δραστηριότητες και λύσεις μεταξύ μας και οξύνουμε το όραμα της κοινωνίας της περιοχής μας, του Βορείου Αιγαίου, και κυρίως το όραμα της επόμενης γενιάς πολιτών, μαθητών και φοιτητών σήμερα, για την ευρωπαϊκή προοπτική.

Η Έδρα CitiEuro προσφέρει μια εγγενώς ευρωπαϊκή εκπαίδευση που υπερβαίνει το παραδοσιακό ακαδημαϊκό πλαίσιο της εθνικής τριτοβάθμιας εκπαίδευσης.

Οι φοιτητές και οι συνεργάτες μας αποτελούν μια μικρή διεθνοποιημένη κοινότητα κατά τη διάρκεια μιας εντατικής ακαδημαϊκής περιόδου, υποστηριζόμενη από μια διεθνή ακαδημαϊκή ομάδα, που βιώνει τις προκλήσεις της ποικιλομορφίας και της ενότητας.

Μέσω της τριτοβάθμιας εκπαίδευσης, η Έδρα CitiEuro καλεί τους νέους πολίτες να γίνουν πιο «Ευρωπαίοι». Εκπαιδεύοντας φοιτητές από όλα τα κράτη μέλη της ΕΕ και όχι μόνο, η CitiEuro εκπαιδεύει στην ουσία πολλαπλασιαστές που θα μεταφέρουν μια πιστή και δίκαιη εικόνα της ευρωπαϊκής ολοκλήρωσης στη μελλοντική επαγγελματική και προσωπική τους ζωή.

Τα προγράμματά μας φέρνουν σε επαφή τους υπεύθυνους χάραξης πολιτικής της ΕΕ και των κρατών μελών με τους νέους ανθρώπους, ενθαρρύνοντας τον διάλογο μεταξύ αυτών και των ευρωπαϊών υπευθύνων λήψης αποφάσεων.

Κύριος στόχος μας είναι να καταστήσουμε την ευρωπαϊκή ιθαγένεια τη βάση μιας δημοκρατικής Ένωσης.

Professor Panagiotis Grigoriou

